
Vragen inzake vervuilingsgraad afval 

1. Heeft de wethouder kennis genomen van een rapport in opdracht van de VNG en het 

Afvalfonds inzake het doorgeschoten overheidsbeleid plastic afval, zoals vermeld in het 

artikel in de NOS-App van zaterdag 12 december jl.? 

 

Hieronder de linkjes; 

https://nos.nl/artikel/2360318-doorgeschoten-overheidsbeleid-leidt-tot-vervuiling-in-plastic-

afval.html 

https://vng.nl/nieuws/vervuilde-afvalstromen-kosten-en-belemmering-voor-recycling 

2. Zijn er recente cijfers beschikbaar over de vervuilingsgraad van plastic afval in het Avri 

gebied? 

3. Zijn deze cijfers ook naar West Betuwe te herleiden? 

4. Zijn er recente cijfers beschikbaar over de hoeveelheid zwerfafval binnen de gemeente West 

Betuwe? 

5. Is er sinds het gebruik van de ondergrondse afvalcontainers sprake van een toename van de 

hoeveelheid zwerfafval en zo ja, in welke mate? 

6. Is bekend of er binnen de Avri gemeenten zijn die voorstander zijn van nascheiding? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Léon van Dun 
Raadslid 

 
Dorpsbelangen West Betuwe 
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